
Zápisnica č. 3/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 28. 1. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

1. časť: Spoločné rokovanie vedenia STU a FA STU na pôde Fakulty architektúry STU. 
 
2. časť: pokračovanie rokovania vedenia STU na rektoráte STU. 
Kontrola plnenia úloh 

1. Dodatok k Študijnému poriadku STU (pror. Kalužný) 
2. Poriadok prijímacieho konania na STU (pror. Kalužný) 
3. Materiálovo-technické zabezpečenie Ústavu inžinierskych štúdií (pror. Janíček) 
4. Zámena pozemkov na Rázusovej ulici v Trnave medzi Trnavskou univerzitou a STU 

(pror. Janíček) 
5. Harmonogram postupu realizácie rozhodnutia o zriadení Ústavu manažmentu na STU 

(pror. Janíček) 
6. Hodnotenie úrovne STU v oblasti vedy, techniky a umenia (pror. Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Dodatok č. 2 k Študijnému poriadku STU (pror. Kalužný) 
2) Dodatok č. 1 k Poriadku prijímacieho konania na STU (pror. Kalužný) 
3) Špecifikácia zariadenia a technického vybavenia kancelárie ÚIŠ (pror. Janíček) 
4) Harmonogram postupu realizácie rozhodnutia o zriadení Ústavu manažmentu na STU 

(pror. Janíček) 
5) Stav majetkoprávneho usporiadania nehnuteľnosti vo vlastníctve STU v Bratislave (pror. 

Janíček) 
6) Licencie programových systémov používaných na STU (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:  5/15/2007, 1/23/2007 – plnenie predĺžené do 11.2.2008 
 
 
1. časť: Spoločné rokovanie vedenia STU a vedenia FA STU 
 
Rokovanie otvoril rektor STU Báleš úvodným slovom. V ňom pripomenul najdôležitejšie 
úlohy, ktoré nás čakajú v roku 2008 – komplexná akreditácia, budovanie vedecko-
technologických parkov a centier excelencie, sociálna oblasť študentov STU. Prioritou bude 
na STU oblasť vedy a výskumu. 
 



Príhovor dekana FA STU Petránskeho: 
Vo svojom stručnom vystúpení sa poďakoval za podporu vedeniu univerzity, výsledkom čoho 
je aj získanie priestorov po Technickej knižnici pre fakultu veľmi potrebných. Uviedol, že FA 
STU prešla procesom tvorby a reorganizácie ústavov v roku 2007, úspešne rozvíja spoluprácu 
so SvF STU, rozvíjajú sa kontakty fakulty so zahraničím. Budova FA STU od národného 
umelca prof. Beluša však nutne potrebuje renováciu. Majú na fakulte pripravený stavebný 
zámer, ktorý by v najbližšom období chceli realizovať. Finančné náklady sa odhadujú na 
úrovni 100 mil. Sk a v tejto súvislosti prosí aj o pomoc a podporu rektora a vedenie STU 
v Bratislave. 
 
Rektor Báleš: 
Opýtal sa na stav prípravy akreditačného spisu na FA STU. 
Odpovedal prodekan Keppl. Spis je prakticky hotový, žiadajú akreditovať 3 ŠO a 11 ŠP. 
Spomenul špecifiká publikovania v oblasti architektúry, publikujú v iných časopisoch ako 
ostatné fakulty STU. 
 
Prodekan Somora: 
Všetkým prítomným podrobne predstavil vo svojej prednáške stavebný zámer rekonštrukcie 
budovy FA STU. 
 
Pror. Janíček, predseda AS STU Žalman: 
Pozitívne sa postavili k prezentovanému stavebnému zámeru rekonštrukcie budovy FA STU 
a vyjadrili mu svoju podporu. 
 
Pror. Petráš: 
- Pozitívne hodnotí mobility na FA STU, v tomto smere je fakulta najlepšia na STU 
- Konštatoval veľmi dobré vzťahy so Stavebnou fakultou STU 
- Kritizoval edičný plán FA STU (učebnice a skriptá), prakticky sa netlačia, v čom je 

problém ? 
 
Prodekanka Viktová: 
Podala podrobné vysvetlenie ohľadom úspechu fakulty v mobilitách vo všetkých troch 
stupňoch VŠ štúdia. 
 
Na záver rokovania sa uskutočnila spoločná prehliadka novozískaných priestorov po 
Technickej knižnici. 
 
 

2. časť: pokračovanie rokovania vedenia STU na rektoráte STU. 
 
K bodu 1 a 2 Dodatok k Študijnému poriadku STU 

Poriadok prijímacieho konania na STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomné materiály k týmto bodom rokovania. V dodatkoch sú 

uvedené zmeny, ktoré je potrebné v univerzitných predpisoch urobiť 
z dôvodu novelizácie zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách, 
zavedení AIS a skúseností získaných uplatňovaním týchto univerzitných 
predpisov v praxi. Komentoval zmeny, ktoré boli v týchto predpisoch 
urobené. 

Pror. Finka: Na fakultách máme rôzne počty opravných termínov na skúškach a robí to 
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určité problémy v AIS. Navrhuje to pri tejto príležitosti zjednotiť. Prorektor 
Kalužný odpovedal, že na fakultách bude tento návrh nepriechodný. 

Rektor Báleš: Odporučil, aby záverečnú prácu bolo možné predložiť v súlade so zákonom 
aj v cudzom, teda inom ako slovenskom jazyku. Pod cudzím jazykom sa 
rozumie niektorý zo svetových jazykov – angličtina, nemčina, francúzština, 
španielčina a ruština. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/3/2008 
Vedenie STU schvaľuje Poriadok prijímacieho konania na STU a dodatok k Študijnému 
programu STU s pripomienkami.  
 
 
K bodu 3 Materiálovo-technické zabezpečenie Ústavu inžinierskych štúdií 

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania vypracovaný prof. 

Mészárosom. Pripomienky vedenia STU sa týkali obmedzenia výšky faktúry 
za služobný mobilný telefón. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/3/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh materiálovo-technického vybavenia ÚIŠ z mimorozpočtových 
prostriedkov a faktúry za služobný mobilný telefón obmedzuje na maximálnu úroveň 1200 
Sk/mesiac. 
 
 
K bodu 4 Zámena pozemkov na Rázusovej ulici v Trnave medzi Trnavskou 

univerzitou a STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu o tejto veci na základe rokovania medzi Trnavskou 

univerzitou a MTF STU. Vybavujú sa znalecké posudky a výpisy z katastra 
nehnuteľností. Požiadal o mandát viesť rokovania v tejto veci ďalej. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/3/2008 
Vedenie STU súhlasí s tým, aby prorektor Janíček viedol ďalšie rokovania s Trnavskou 
univerzitou o zámene pozemkov na Rázusovej ulici v Trnave. 
 
 
K bodu 5 Harmonogram postupu realizácie rozhodnutia o zriadení Ústavu 

manažmentu na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál pripravený v spolupráci s prorektormi Kalužným 

a Finkom, prof. Ivaničkom a kvestorkou STU. Ústav bude potrebovať takmer 
všetko to, čo aj fakulta, lem v malom merítku. Ústav manažmentu bude 
zriadený od 29.2.2008 a následne bude prebiehať postup delimitácie tak, aby 
1.9.2008 bolo všetko vrátane učiteľov a študentov na ústave. 

Rektor Báleš: Navrhol, aby na rokovanie AS STU boli predložené tri spolu súvisiace 
materiály v jednom balíku: Zásady zriadenia univerzitných ústavov na STU, 
zriadenie Ústavu manažmentu a zriadenie Ústavu inžinierskych štúdií. 
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Uznesenie V-STU č. 4/3/2008 
Vedenie STU schvaľuje Harmonogram postupu realizácie rozhodnutia o zriadení Ústavu 
manažmentu na STU s pripomienkami a ukladá dopracovať pror. Janíčkovi a kvestorke 
Židekovej materiál Zásady zriadenia univerzitných ústavov na STU na základe pripomienok 
AS STU. 
 
 
Bod 6 bol prorektorom Redhammerom stiahnutý z rokovania vedenia STU a presunutý na 
nasledujúce rokovanie V STU dňa 11.2.2008. 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Predložil novelu Štatútu STU vyvolanú hlavne zmenami zákonov v roku 2007. 
Pripomienky sú už v materiále zapracované, tento materiál už bol prerokovaný. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/3/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh dodatku k Štatútu STU. 
 
2) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál Licencie programových systémov používaných na STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/3/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh na Licencie programových systémov používaných na STU 
v roku 2008 a súhlasí s vyčlenením čiastky 7 mil. Sk na tento účel. 
 
3) Prorektor Finka: 

Začalo sa vyjednávanie o zmluve ohľadom nového študentského preukazu, ktorý by mal 
platnosť už aj medzinárodného ŠP. Predložil grafický návrh na tento preukaz. Študenti 
majú možnosť mať paralelne obidva tieto preukazy alebo existujúci preukaz si za 
poplatok vymeniť za nový – medzinárodný. 
Rektor Báleš: 
Upozornil, že na preukaze nie je platné logo STU ale medaila. Opýtal sa na rozdiely 
oproti súčasnému stavu. 
Pror. Kalužný: 
Ako bude robená validácia a aké budú poplatky za to. Odpoveď : tak isto, ako doteraz. 
Odporučil na tomto preukaze používať Kostkovu medailu a nie logo STU podobne ako 
na diplomoch. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/3/2008 
Vedenie STU súhlasí s grafickým návrhom nového študentského preukazu pre študentov STU 
s medzinárodnou platnosťou. 
 
4) Prorektor Janíček: 

Predložený písomný materiál Stav majetkoprávneho usporiadania nehnuteľností vo 
vlastníctve STU v Bratislave stiahol z tohto rokovania vedenia STU. 

 
5) Prorektor Petráš: 

- Predložil vzor motivačného plagátu ohľadom propagácie štúdia na STU, ktorý bude 
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rozoslaný na všetky stredné školy na Slovensku. 
- Oznámil, že v predvečer dňa učiteľov 27.3.2008 bude koncert VUS Technik. 
- Informoval o súčasne aktuálnej výzve na mobilitné projekty financované z Nórskeho 

finančného mechanizmu – plánuje pripraviť veľký projekt za STU a zmluvu 
o spolupráci s univerzitami v Trondheime a Reykjavíku. 

 
6) Predseda AS STU: 

Zhrnul program rokovania nasledujúceho zasadnutia AS STU. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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